
                                  Z á p i s n i c a 
                      zo zasadnutia Komisie ochrany verejného poriadku 

 Mestského zastupiteľstva v Rožňave, konaného dňa  
16.4.2012 

 
        Prítomní:  podľa prezenčnej listiny 
        Program:  1. Smernica, ktorou sa upravuje odchyt túlavých zvierat a likvidácia 
                             uhynutých zvierat na území mesta Rožňava 
                         2. Poslanecký návrh – zníženie počtu poslancov 
                         3. Rôzne 
 
          Predseda komisie Peter Džačár privítal prítomných a oboznámil s programom 
       rokovania. 
 
       K bodu č. 1 
       Smernica, ktorou sa upravuje odchyt túlavých zvierat a likvidácia uhynutých zvierat 
       na území mesta Rožňava 
       Komisia     o d p o r ú č a       
       a/ doplniť článok 6 – ďalšie náklady na pobyt v útulku bude riešiť „Prevádzkový po- 
           riadok útulku občianskeho združenia Život je pes“ 
       b/ prehodnotiť či postačuje táto „Smernica...“ pri vymáhaní pohľadávok alebo je potreb- 
           né všeobecne záväzné nariadenie 
      
 
       K bodu č. 2 
       Poslanecký návrh – zníženie počtu poslancov 
       Komisia   n  e  o d p o r ú č a     schváliť  poslanecký návrh p. Ocelníka 
 
       K bodu č. 3 
       Rôzne 
       a/  prednostka MsÚ informovala členov komisie o „Pracovnej verzii Komunitného   plánu 
           sociálnych služieb“, ku ktorému sa majú členovia komisie vyjadriť do 30.4.2012 
       b/ ďalej informovala o úprave verejného priestranstva za zimným štadiónom , ktoré by 
           mohlo slúžiť na  organizovanie kultúrnych akcii a tiež napr. ako parkovisko 
           Členovia komisie podporujú vytvorenie takéhoto  priestranstva 
       c/ komisia odporúča riešiť otvorenie dvojsmernej premávky na Ul. Čučmianskej dlhej 
           zrušením jednosmernej a zákazom parkovania 
       d/ komisia žiada osadiť dopravnú značku B34 pri Snahe , ktorá tam v minulosti bola 
       e/ komisia žiada preveriť počet čiernych stavieb na území mesta a v jeho mestských častiach   
           ako aj začať uplatňovať opatrenia proti čiernym stavbám 
       f/ komisia žiada zistiť počet multifunkčných ihrísk, ich stav, komu patria, či majú prevádz- 
           kovateľa a prevádzkový poriadok 
 
 
            
                                                                                          Peter     D Ž A Č Á R 
                                                                                          predseda komisie OVP 
 
 
 
        Zapísala: Čuňočková 


